
DAY 1   SINGAPORE  ✈️ SIBU – CITY 
TOUR – RIVER CRUISE

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The

sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are

subject to the final adjustment of the local ground operator and

flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to

alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary

with or without notice especially some sightseeing are based on

seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final

confirmation. *Term and conditions apply.

Updated 15Oct 2025.

( MOB: X / B: X / L: local coffee shop / D: local restaurant )

Arrival at Sibu international airport. Meet and greet by local

representative and transfer to local coffee shop for breakfast with

own expenses (Eg: Kampua Noodle, Bian Ding Hu , Kompia , Red

Wine Mee Sua and many more) . Then, continue the tour for Sibu

City Orientation with visit to the Sibu Heritage Centre, Jade

Dragon Temple, Tua Pek Kong Temple, Rejang Esplanade and

Swan statue. After check in to hotel and free at own leisure.

Around 1700hrs, gather at the lobby and depart to the Wharf to

board the sunset cruise. Return to hotel and overnight in Sibu.

TOUR HIGHLIGHTS

DAY 2   MEE SUA WORKSHOP – IBAN 

LONGHOUSE – SIBU NIGHT MARKET

DAY 5  HERITAGE TRAIL WALK – LOCAL 
PRODUCT SHOPPING – KUCHING ✈️
SINGAPORE

5D4N

TC: MYKCH-5DSBW-TR.AK 
( IN SIBU / OUT KUCHING )

PACKAGE INCLUSIVE:

PACKAGE EXCLUSIVE:

(Breakfast / L: lunch at Iban longhouse / D: local restaurant)

Breakfast at hotel. Visit to local mee sua workshop to understand

the manufacturing process which is more than 30 years family

business. You will get chance to DIY the mee sua and also

purchase to bring back. Then, continue the tour to visit Iban

Longhouse to understand the culture of the Iban community.

Upon arrival, a warm welcoming by your host and brief you some

of the longhouse information, culture and local practice. Go for a

village walk and mingle with the villagers. Evening, return to Sibu

city and drop off at the night market which operates every

evening with more than 100 stalls selling all kinds of daily products,

snacks, foods and clothing. Return to hotel.

DAY 3   SIBU CENTRAL MARKET  ✈️
KUCHING – CITY TOUR 

DAY 4   SEMENGGOH NATURE 

RESERVE (SEMI-WILD ORANG UTAN) –
BIRD NEST GALLERY – SARAWAK 

CULTURE VILLAGE

(Breakfast / L: X / D: local restaurant )
Breakfast at hotel and check out. Visit to Sibu Central Market, the
largest indoor market in Malaysia. The market houses over 1000
stalls offering diverse goods, including local and imported
vegetables, fruits, general merchandise and foods. A notable
feature is the presence of Iban vendors selling exotic fruits, jungle
produce and handicrafts, alongside Chinese poultry sellers who
offer live chickens and ducks neatly wrapped in newspaper tubes.
Transfer to Sibu Airport by domestic flight for departure to
Kuching. ( Remarks: Domestic flight via Air Asia )

Flight Schedule: FlyScoot / Air Asia

SIN-SBW (TR410) 0535-0715hr / 1130-1310hr (Tue/Fri/Sun)

SBWKCH **Domestic Flight – tentatively by Air Asia

KCH-SIN (TR405) 2200-2330hr /OR/ (AK1773) 1320-1450hr

*AIRLINE (TR or AK) & Flight timing subject to change 

base on airline schedule with/without pre-notice.

✈️ 2026 Group Departure Date :

11 – 15 JAN 18 – 22 JAN 01 – 05 FEB

01 – 05 MAR 15 – 19 MAR

*Others date pls refer to our sales representative

SARAWAK ~ KUCHING

Hotel Details：
(SIBU) 02 night at Kingwood Hotel or similar /

(KUCHING) 02 night at The Waterfront /or/ Hilton Hotel

or similar class

Upon arrival at Kuching International Airport, transfer to local food

court for late lunch at local food court ( own expenses ) Then,

continue for Kuching city orientation tour that takes you through

the historical centre of old Kuching, past old shophouses and the

old Malay settlement west of the city. Places of interest: Kuching

South City Council (MBKS), Cat Monument, Chinatown,

General Post Office or etc. Dinner at local restaurant with Black

Emperor Fish ( 黑皇帝 ) a rare freshwater fish found exclusively

in Sarawak. Return to check-in hotel and overnight in Kuching.

(Breakfast / L: local restaurant / D: local restaurant)

Breakfast at hotel. 0800hrs depart for a 40-min ride to

Semenggoh Nature Reserve, approximately 24km from Kuching

to experience a rare opportunity to enjoy close encounters with

semi-wild Orang Utans. (Remarks: Sightings of wildlife is not

guaranteed) Then, continue the tour visit to local bird nest gallery

and mini museum. You will get the chance to learn and explore

the evolution of the swiftlet and bird nest industry that provides a

window into the processing method, quality knowledge and

instruction of stewing. Afternoon, visit to Sarawak Cultural Village

– a unique award-winning living museum offering informative

introduction to local cultures and lifestyles. Highlight of the trip is

the 45 minutes traditional dances of the various ethnic tribes of

Sarawak at the Village theatre. Return to hotel.

(Breakfast / L: local restaurant / D: X)
Breakfast at hotel and check out. 1000hrs proceed for short
Heritage trail walk that takes you on a trip to discover Kuching’s
old heritage & colonial buildings to learn more about the city.
Places of interest: Chinese History Museum, Tua Pek Kong
temple, Kuching waterfront overlooking the Astana and State
Legislative building, Old Court House & Brooke Memorial,
Gambier Street and India Street or etc.. Along the walk, visit to
local coffee shop to sample the opium coffee and local snacks.
Afternoon, local product shopping for local confectionaries,
pepper products, sea produces and etc. (If time permitted), drop
off at Vivacity or Spring Mall and free at own leisure. After
dinner, transfer to Kuching International Airport for departure
home.

✓ Sibu– City Tour
Sibu Heritage Centre,Jade Dragon Temple , Tua Pek Kong Temple ,

Rejang Esplanade and Swan statue or etc…
✓ Sibu Sunset Cruise

✓ Local Mee Workshop – DIY mee sua

✓ Iban Longhouse

✓ Sibu Central Market

SARAWAK ~ SIBU

✓ Kuching City Orientation Tour
Cat Monument, MBKS, Chinatown, General Post Office or etc…
✓ Heritage Trail Walk Tour
Chinese History Museum, Tua Pek Kong Temple, Waterfront
overlooking Astana, Brooke Memorial, Old Court House, Gambier and
India street or etc…
✓ Semenggoh Nature Reserve (semi-wild

orang Utan)
✓ Bird Nest Gallery and mini museum
✓ Sarawak Cultural Village with 45mins

traditional dances performance
✓ Local Product Shopping

✓ Return economy air ticket by either FLYSCOOT (TR) or

AIR ASIA (AK) included airport taxes;

✓ 04 nights hotel stay based on twin sharing;

✓ Tour are conducted in English speaking;

✓ Meals provided as per itinerary unless specified;

✓Admission fee as per itinerary;

 Airline onboard seats selection and meals;

 MALAYSIA TOURISM TAX at RM10/ room/ night pay 

upon hotel check-in;

 Driver & Guide Tipping at RM10 /pax /day;

 TL Tipping SGD3 per pax per day (if any);

 Personal Travel Insurance (strongly suggested to

purchase);

 Travel Visa (if any);

 Incidental bill or other personal expenses.

Remarks: *Group size of Min 10 Adults to depart.

*Sequence of itinerary is subject to change without prior

notice. In the event of discrepancy between English and

Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.



第一天 新加坡 ✈️ 砂劳越 诗巫城
市游 – 日落游船

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The
sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject
to the final adjustment of the local ground operator and flight
schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the
sequence or change or amend the itinerary if necessary with or
without notice especially some sightseeing are based on seasonal
with no guarantee. All flight and hotel are subject to final
confirmation. *Term and conditions apply. Update 15 Oct 2025.

(机上用餐: X / 早: X / 午: 当地餐厅 / 晚: 当地餐厅)

抵达诗巫国际机场后，當地代表見面並迎接后。随
后前往当地咖啡店(自费)品尝美食(如:干盘面、扁担
糊、光饼、红酒面线等）。接着展开诗巫市区观光
游览，参观景点包括：诗巫文化遗产中心、玉龙寺
、大伯公庙、拉让江滨河公园以及天鹅雕像。之后
前往酒店办理入住手续，自由活动。下午5点，于酒
店大堂集合，前往码头登上日落游船。晚餐后，返
回酒店休息。 夜宿诗巫。

第二天 面线工坊 – 伊班长屋文化体
验 – 诗巫夜市

第五天 砂劳越 古晋 ✈️ 新加坡

TC: MYKCH-5DSBW-TR.AK 

团队出发 – 配套包含: 

团队出发 – 配套不包含: 

第三天 诗巫中央市场 ✈️ 古晋

第四天 Semenggoh自然保护园区
（半野生紅毛猩猩） – 燕窝厂 – 砂
拉越文化村砂劳越 ~ 诗巫

景点 特色

砂劳越 双城之旅

5天4晚

(早餐 / 午: 午餐于伊班长屋 / 晚: 当地餐厅)
享用早餐后，出发前往当地的面线工坊，了解这个
拥有超过30年历史的家族手工面线制作过程。您将
有机会亲手体验制作红酒面线，并可选购带回作为
纪念。接着，继续行程前往伊班族传统长屋，深入
了解伊班族群的文化。抵达时，将由主人热情迎接
，并为您简要介绍长屋的背景、文化及当地习俗。
随后进行村庄漫步，与村民互动交流。中午在长屋
享用道地风味的午餐。傍晚返回诗巫市区，并前往
诗巫夜市。这个夜市每天傍晚开放，有超过大约当
地100个摊位，售卖各式各样的日用品、零食、美食
及服饰。晚餐后返回酒店休息，夜宿诗巫。

(早餐 / 午: X / 晚：当地餐厅)
早餐后办理退房手续。前往参观诗巫中央市场，这是
马来西亚最大的室内市场。市场内有超过1000个摊
位，出售各类商品，包括本地和进口的蔬菜、水果、
日用品及食品。其中一大特色是伊班族小贩出售的奇
异水果、森林产品和手工艺品；而华人家禽商贩则将

活鸡和鸭子整齐地包在纸筒中出售，颇具特色。
之后前往诗巫机场，搭乘国内航班飞往古晋。

（备注：国内航班由 Air Asia 直飞，时间待定）
抵达古晋国际机场后，前往当地美食中心享用午餐(
自费)。随后展开古晋市区观光之旅，带您穿越古晋
老城区，沿途可欣赏历史悠久的老店屋以及位于城市
西侧的马来传统聚落並在標誌性的白貓雕像、MBKS
和 Darul Hana 橋拍照留念。晚餐于当地餐厅享用
特色菜肴，其中包括罕见且仅在砂拉越发现的淡水鱼
— 黑皇帝鱼（Black Emperor Fish）。后返回酒店
，夜宿古晋。

(早餐 / 午: 当地餐厅/ 晚 : 当地餐厅)
享用早餐后，于早上08:00出发，乘车约40分钟（约
24公里）前往出发40分钟车程前往Semenggoh自
然保护园区，体验与半野生紅毛猩猩亲密接触的难
得机会。(备注：野生动物的出现无法保证）接着，
参观当地燕窝厂迷你博物馆，了解燕子的演化过程
以及燕窝产业的背景，深入了解采集、处理、品质
鉴别与炖煮方法等知识。下午前往著名砂拉越文化
村，这是一个独特的屡获殊榮的生活博物館，提供
有关当地文化和生活方式的咨询丰富的介紹。這次
旅行的亮点是在乡村剧院观赏砂拉越各民族部落的
45分钟传统舞蹈。晚餐后返回酒店休息。

(早餐 / 午: 当地餐厅/ 晚 : X)
早餐后办理退房手续。上午大约10:00开始古晋文化
遗产步行游，带您深入探索古晋的老街与殖民时期建
筑，了解这座城市的历史与文化，例如华族历史博物
馆，大伯公庙，古晋河滨公园， 旧法院大楼与布鲁
克纪念碑，甘榜街和印度街等。 徒步途中，順便去
當地一家已經营业了30多年的咖啡店嘗試他們的招
牌「鴉片咖啡」。下午安排当地特产购物，如本地糕
点、胡椒产品、海产干货等。(若时间上允许)，可前
往Vivacity商场或Spring Mall 自由活动。之后送
往机场准备启程回家返回新加坡。

✓ 古晋市区观光游览
标志性白猫雕像, MBKS、Darul Hana 橋拍
照留念 或 其他…

✓ 古晋文化遗产步行游
中华历史博物馆、大伯公庙、河滨公园（可
远眺阿斯塔纳宫）、布鲁克纪念碑、旧法院
、甘比尔街和印度街或其他…

✓ 砂勞越文化村 及 45分钟传统舞蹈表演
✓ 燕窝厂和博物馆
✓ Semenggoh自然保护园区（半野生紅毛

猩猩）
✓ 古晉当地集市購物和當地美食搜尋

✓ 诗巫文化遗产步行游览 – 城市区游
诗巫市区观光景点，玉龙寺，大伯公庙，拉让江滨公
园，天鹅雕像或其他…
✓ 诗巫日落游船
✓ 当地面线工厂参观
✓ 伊班长屋文化体验
✓ 诗巫夜市

a往返航空经济舱机票(酷航或亚航)含机场税;
a04晚酒店住宿, 二人一室;
a餐食順序根据行程提供；
a导游全程以英文解说 (视当地旅社安排) ；
a餐食順序根据行程提供；
a景点入门票；

 航班位子选择及机上餐食；
 马来西亚旅游税 RM10/房/晚, 酒店登记入住时

支付；
 司机/导游小费 RM10/人/天；
 领队小费 SGD3/人/天 (如有）；
 个人旅游保险（建议客人出发前购买）
 旅游签证（如需）
 杂费或个人消费

备注：团队出发人数至少为 10 名成人。
➢ 行程顺序如有更改，恕不另行通知。若中英文行程有差

异，请以英文版本行程为准。

砂劳越 ~ 古晋

航班资料：酷航 及 亚航
SIN-SBW (TR410) 0535-0715hr / 1130-1310hr (Tue/Fri/Sun)

SBWKCH **Domestic Flight – tentatively by Air Asia

KCH-SIN (TR405) 2200-2330hr /OR/ (AK1773) 1320-1450hr

注: *以上航班时刻所显示的时刻表仅供参考，
如有变动恕不另行通知。

✈️ 2026 团体出发日期:

11 – 15 JAN 18 – 22 JAN 01 – 05 FEB

01 – 05 MAR 15 – 19 MAR

*如咨询其他出发日期，请咨询柜台人员~

酒店资料 ：

(诗巫) 两晚 at Kingwood Hotel 或同等级/

(古晋) 两晚 at The Waterfront /或/ Hilton Hotel 或同
等级


